
Protokół Nr XXXIX 
z XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 10 października 2014r.

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godz. 13.05 do godz. 1700.
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 

obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka 

Gryglas.
Na sesji obecni b y li:
1. Pan Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka,
3. Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy Dąbrówka,
4. Pan Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy
5. Obsługa prawna Urzędu Gminy
6. Sołtysi -  zgodnie z załączona lista obecności.

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany radnym
o następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014r.
6. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dąbrówka za I półrocze 2014r.

7. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego gminnych instytucji 
kultury za I półrocze 2014r.

8. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
9. Podjęcie uchwał:

1) W sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dąbrówka.

2) W sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/244/2013 Rady Gminy Dąbrówka z 
dnia 30 grudnia 2013r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Zapobiegania 
Narkomanii.

3) W sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr XV/103/2004 Rady Gminy 

Dąbrówka z dnia 25 marca 2004r. w sprawie zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych drogi położonej w miejscowości Cisie -  Gmina Dąbrówka
4) W sprawie w sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadań z zakresu 

właściwości Powiatu Wołomińskiego

5) W sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie 
planowanego deficytu Gminy Dąbrówka w 2014 roku oraz spłatę 
wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek.

6) W sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2014 rok.

7) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka 
na lata 2014 -  2020

8) W sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego poparcia inicjatywy 
„Chirurgia dziecięca dla Wołomina”



10. Odczytanie podań do Rady Gminy.
11. Sprawy różne i wolne wnioski.
12. Zamknięcie obrad.

Do ww. porządku obrad po odczytaniu przez przewodniczącą obrad Rani nie zgłaszali 
zmian. Natomiast Skarbnik Gminy zgłosiła wniosek o zmianę w porządku obrad sesji w 
pkt.9 ppkt.7 na podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2014 -  2021. Podyktowane jest to z planowanym 
zaciągnięciem kredytu, którego spłata następować będzie w ciągu 7 lat tj. do roku 2021
- uzasadniała Skarbnik Gminy.
Prowadząca obrady ww. wniosek poddała pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /15 głosami „za” przy 
obecności 15 Radnych/.
W dalszej kolejności prowadząca obrady poddała pod głosowanie porządek obrad w 
następującym kształcie:

1 .Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

5. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014r.
6. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Dąbrówka za I półrocze 2014r.
6. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego gminnych instytucji kultury 

za I półrocze 2014r.
8. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

9 . Podjęcie uchwał:
1) W sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dąbrówka.
2) W sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/244/2013 Rady Gminy Dąbrówka z 
dnia 30 grudnia 2013r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Zapobiegania 
Narkomanii.

3) W sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr XV/103/2004 Rady Gminy 
Dąbrówka z dnia 25 marca 2004r. w sprawie zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych drogi położonej w miejscowości Cisie -  Gmina Dąbrówka

4) W sprawie w sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadań z zakresu 
właściwości Powiatu Wołomińskiego

5) W sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie 

planowanego deficytu Gminy Dąbrówka w 2014 roku oraz spłatę 
wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek.

6) W sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2014 rok.

7) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2014-2021.

8) W sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego poparcia inicjatywy 
„Chirurgia dziecięca dla Wołomina”

9. Odczytanie podań do Rady Gminy.
10. Sprawy różne i wolne wnioski.
11. Zamknięcie obrad.

W głosowaniu jawnym ww. porządek obrad został przyjęty jednogłośnie /15 głosami za 
przy obecności 15 Radnych/.



Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady 

Gminy Dąbrówka, powitała wszystkich zebranych i stwierdziła, że w obradach 
zgodnie z listą obecności uczestniczy 15 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym, jednogłośnie wybrany został Pan 
Aleksander Załęski.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
Protokół Nr XXXVIII/2014 

z 29 sierpnia 2014r.
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 

j e d n o g ł o ś n i e  głosów- 15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2014r.

Pani Agnieszka Adam -  skarbnik gminy odczytała uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy 
Dąbrówka informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 
2014r.która stanowi załącznik do protokołu.
Prowadząca obrady zapytała czy są pytania do sprawozdania z wykonania budżetu.
Do złożonego sprawozdania nie zgłaszano pytań.

Ad.6 Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Dąbrówka za I półrocze 2014r.

Przewodnicząca obrad zapytała czy są pytania do przedmiotowej informacji.
Do złożonego sprawozdania nie zgłaszano pytań.

Ad. 7 Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego gminnych 
instytucji kultury za I półrocze 2014r

Informację o przebiegu wykonania planu finansowego gminnych instytucji kultury za 
I półrocze 2014r. przedstawiła Pani Anna Maniecka -  Dyrektor Gminnego Centrum 
Kultury.
Prowadząca obrady zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji.
Do przedstawionej informacji nie zgłaszano pytań.



W tej części obrad uczestniczyli Pan Stanisława Augustyniak oraz Pan Wiesław 
Wilkowski.

Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka Pani 
Maria Wilkowska poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 26.09.2014r. 
na którym podjęte zostały następujące wnioski:
1. W trybie pilnym wykonanie modernizacji instalacji kanalizacyjne 

odprowadzającej ścieki w przedszkolu w Dręszewie -  jeśli to możliwe to jeszcze 
w tym roku wykonanie projektu, a najpóźniej w I kwartale 2015r. wykonanie tego 
zadania,

2. W trybie pilnym opracowanie harmonogramu dla przystanków autobusowych 
dowożących dzieci do szkoły na terenie gminy Dąbrówka i oznakowanie ich.

3. Zabezpieczenie środków finansowych w budżecie gminy na 2015 rok dla 
Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Guzowatce na wykonanie 
ogrodzenia i odgrodzenia boiska, umocowanie piłko chwytów oraz modernizacje 
instalacji kanalizacyjnej odprowadzającej ścieki oraz wykonanie oddzielnego 
przyłącza wodociągowego do budynku szkolnego,

4. Zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Gminy na 2015r. dla Szkoły 
Podstawowej we Wszeborach na dokończenie pokrycia dachowego (ewentualnie 
wykonanie projektu rozbudowy strychu)

5. Zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Gminy na 2015 rok na 
podwyżki dla pracowników obsługi w placówkach oświatowych powyżej stopnia 
procentowego inflacji.

6. Przyznanie kwoty 2500 zł dla miejscowości Lasków na dokończenie boiska do 
gry w piłkę nożną ( tj. zakup siatek do bramek i piłko chwytów)
Komisja zaopiniowała również pozytywnie partycypowanie w jakiejś części w 
kosztach związanych z dofinansowaniem Klubu Sportowego Karate 
i uwzględnić to w budżecie Gminy na 2015 r.

Odnosząc się do przedmiotowych wniosków Wójt powiedział, że na dzień dzisiejszy 
jest to propozycja do przyszłorocznego budżetu. Aby mogły zostać przyjęte do planu 
należy wskazać źródło finansowania. Prowadząca obrady stwierdziła, że na niektóre 
wniosków przyznane zostały środki te które komisja posiadała do dyspozycji jeszcze 
w roku bieżącym. Natomiast priorytetem jest wykonanie dokumentacji projektowej 
na budowę oczyszczalni przydomowej dla przedszkola w Dręszewie jeszcze w 
bieżącym roku.
Wniosek na budowę oczyszczalni przydomowej znajdzie się w przyszłorocznym 
budżecie, a w miarę posiadanych środków rozpoczęte zostaną prace przygotowawcze 
w roku bieżącym poinformował Wójt.
W dalszej kolejności posiedzenia prowadząca obrady poddała pod głosowanie ww. 
wnioski przedłożone przez Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Sportu Rady 
Gminy Dąbrówka. W głosowaniu jawnym wnioski zostały przyjęte jednogłośnie /15 
głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka Pan Janusz Getka poinformował, że w okresie między sesjami 

komisja odbyła dwa posiedzenia. Tematem pierwszego posiedzenia które odbyło się 
dnia 3 września 2014r. było:

1. Rozpatrzenie podań.
2. Sprawy różne.

Ad. 8 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy



Na posiedzeniu tym członkowie komisji podjęli jednogłośnie wniosek o przyznanie 
dofinansowania w kwocie 15 000,00 zł na zakup samochodu dla OSP Lasków. 
Prowadząca obrady poddała pod głosowanie ww. wniosek.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie / 15 głosami „za” przy 
obecności 15 Radnych/
Na posiedzeniu tym rozpatrzone było również podanie Pana
o zamontowanie lampy oświetlenia ulicznego. Po dokonaniu wizji w terenie członkowie 
komisji stwierdzili, że zamontowanie lampy jest zasadne. Podanie zostało przekazane do 
Wójta zgodnie z kompetencją.
W związku z tym, że nie będzie wybudowana linia oświetlenia solarów członkowie 
komisji jednogłośnie opowiedzieli się aby zarezerwowane na ten cel środki budżecie w 
kwocie 15 000,00 zł zostały przeznaczone na budowę oświetlenia ulicznego w 
Zaścieniach na zakręcie w kierunku Chruściel a środki niewykorzystane przeznaczyć na 
budowę oświetlenia ulicznego w Ludwinowie.
Na drugim posiedzeniu komisji które odbyło się w dniu 8 października 2014r. 
członkowie komisji podjęli wniosek aby środki w kwocie 15 000,00 zł które były 
zarezerwowane na budowę oświetlenia ulicznego w Zaścieniach na zakręcie w kierunku 
Chruściel przeznaczyć na budowę nowych linii oświetlenia ulicznego Dręszew ul. 
Zakole, Lasków ul. Wspólna i Ludwinów.
Przewodnicząca obrad zapytała czy zwiększając o tę kwotę wystarczy środków na 
wybudowanie zaplanowanych linii.
Wójt odpowiedział, że z pewnością środków będzie brakować.
Nawiązując do wypowiedzi Wójta przewodnicząca obrad zgłosiła wniosek o znalezienie 
w dziele oświetlenie uliczne oszczędności na wykonanie tego zadania.
W dalszej kolejności obrad poddała pod glosowanie wniosek komisji aby środki 
w kwocie 15 000,00 zł które były zarezerwowane na budowę oświetlenia ulicznego 
w Zaścieniach na zakręcie w kierunku Chruściel przeznaczyć na budowę nowych linii 
oświetlenia ulicznego Dręszew ul. Zakole, Lasków ul. Wspólna i Ludwinów.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /15 głosami „za” przy 
obecności 15 Radnych/
Następnie poddany został pod głosowanie wniosek zgłoszony przez przewodniczącą 
obrad o znalezienie w budżecie gminy w dziale oświetlenie uliczne oszczędności na 
wykonanie tego zadania w całości.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /15 głosami za przy 
obecności 15 Radnych/.
Na posiedzeniu tym ponownie przystąpiono do rozpatrzenia podań miejscowych 
cukierników którzy domagają się zmiany w regulaminie utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Dąbrówka tj. zdjęcia obowiązku posiadania pojemników dla 
pracowników oraz obniżenia stawki za odbiór odpadów dla pojemników 1100 1.
W ww. kwestii członkowie komisji podjęli następujące wnioski:
- przygotowanie przez radcę prawnego interpretacji czy istnieje możliwość 
wyłączenia działalności gospodarczej z ponoszenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi z nieruchomości niezamieszkanych.
Przedmiotowy wniosek został podjęty przez członków komisji jednogłośnie /6 -  głosów 
„za”/
Następnie podczas trwania sesji została odczytana interpretacja prawna przygotowana 
przez radcę prawnego.
(Opinia stanowi załącznik do protokołu).
W nawiązaniu do przedstawionej opinii prawnej prowadząca obrady stwierdziła, że 
wniosek w sprawie zamiany w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Dąbrówka dotyczący wyłączenia działalności gospodarczej z ponoszenia opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi z nieruchomości niezamieszkanych upada w 
związku z przedmiotową opinią prawną.
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Nawiązując do drugiej części wniosku: o obniżenie stawki podatkowej za odbiór 
odpadów dla pojemnikal 100 1 przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych
i Porządku Publicznego Pan Janusz Getka wyjaśnił, że przedsiębiorcom chodzi 
o obniżenia stawki za pojemnik 120 1.
W związku z czym na posiedzeniu ww. komisji został poddany pod głosowanie wniosek
0 obniżenie stawki za pojemnik 120 1 z kwoty 40 zł na 30 zł za odpady segregowane
1 z 70 zł na 60 zł za odpady niesegregowane.
W wyniku głosowania podczas posiedzenia przedmiotowej komisji wniosek został 
podjęty następująco:
-  3 głosy „za”, 2 głosy „przeciw: 1 głos” wstrzymujący”.
Następnie prowadząca obrady zapytała, czy przedmiotowy wniosek dotyczy wszystkich 
przedsiębiorców i działkowiczów.
Przewodniczący komisji wyjaśnił, że chodzi o wszystkich którzy posiadają pojemniki 
1201 .

Pani Justyna Wątorska -  Parzydło zapytała jakie skutki finansowe spowoduje obniżenie 
stawki dla budżetu gminy. W skali roku jest kwota ok. 8 500 zł wyjaśnił Pan Janusz 
Getka.
Prowadząca obrady zapytała ilu jest odbiorców tych koszy.
Pan Janusz Getka odpowiedział, że jest to 61 pojemników na odpady segregowane i 9 na 
odpady mieszane.
Pani Wątorska -  Parzydło odnosząc się ponownie do ww. tematu zapytała, czy po 
obniżeniu stawki system się sam sfinansuje i czy nie spowoduje to, za chwilę podwyżek 
dla pozostałych odbiorców. Zdaniem Pani Wątorskiej - Parzydło stosując zasadę 
równości stawki powinny być obniżone albo wszystkim objętym tym podatkiem odpady 
albo nikomu.
Wójt odpowiedział, że na dzień dzisiejszy system sam się finansuje ale pod warunkiem, 
że nie wpłyną dodatkowe wnioski o obniżenie stawek.
Pani Maria Wilkowska zasugerowała, aby w związku z kończącą się kadencją 
urzędującej rady pozostać na ustalonych stawkach.
Pan Aleksander Załęski nawiązując do proponowanej obniżki stawki za kontenery 
powiedział, że jest tu zachowana zasada równości ponieważ proponowana jest obniżka za 
posiadany kontener, pozostałe odpłaty naliczane są od liczby osób.
Nawiązując do złożonych pism Pan Michał Strzelecki inspektor ds. Gospodarki 
odpadami, wyjaśnił, że wnioski dotyczące zmian w systemie naliczania opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi polegające na wyłączeniu lub zróżnicowaniu tej 
opłaty w stosunku do działalności gospodarczej jako nieruchomości niezamieszkanych w 
chwili obecnej są niemożliwe do zrealizowania ze względu na ograniczenia prawne. 
Możliwe są tylko zmiany wysokości stawek dla wszystkich nieruchomości 
niezamieszkanych, na których powstają odpady komunalne. W obecnym stanie prawnym 
zmiana wysokości stawek wiązałaby się z koniecznością ponownego zbierania deklaracji. 
Projekt zmian ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (III czytanie odbyło 
się 10 października 2014r.) zakłada możliwość wyłączenia nieruchomości 
niezamieszkanych, na których powstają odpady w zależności od charakteru prowadzonej 
na nich działalności. Ponadto w projekcie umożliwiono zróżnicowanie stawek za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości przeznaczonych do 
indywidualnej rekreacji, wykorzystywanych sezonowo. Jednocześnie przewidziano, że 
ewentualna zmiana wysokości stawek opłaty nie będzie obligować do ponownego 
składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
W związku z przyśpieszeniem prac nad zmiana przedmiotowej ustawy, można 
przewidywać, że wejdzie ona w życie do końca 2014r. W związku z powyższym Rada 
Gminy po zmianie ustawy będzie posiadać wystarczające narzędzie, aby dokonać 
ewentualnie zmiany w poszczególnych uchwałach w zakresie zróżnicowania opłaty dla 
nieruchomości niezamieszkanych, na których powstają odpady.



Nawiązując do wypowiedzi Pana Strzeleckiego prowadząca obrady stwierdziła, że 
zmiana ustawy stworzy samorządom możliwość zmodyfikowania uchwał w sprawie opłat 
za odpady i zaproponowała aby ponownie wrócić do tego tematu po wejściu w życie 
przedmiotowej ustawy.

Następnie przewodnicząca rady poprosił o odniesienie się do przedstawionej propozycji 
Pana
Pan I jeden miejscowych właścicieli działalności gospodarczej
powiedział, że po wysłuchaniu wypowiedzi przedmówców „ dla dobra sprawy” jest 
również za tym aby tematu powrócić ponownie, po wprowadzeniu w życie 
znowelizowanej ustawy o gospodarcze odpadami.
Reasumując temat dotyczący zmiany w Regulaminie utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Dąbrówka tj. zdjęcia obowiązku posiadania pojemników dla 
pracowników oraz obniżenia stawki za odbiór odpadów dla pojemników prowadząca 
obrady poddała pod głosowanie wniosek dalej idący aby do tematu zmiany w 
regulaminie ponownie powrócić po wprowadzeniu w życie znowelizowanej ustawy.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty większością głosów / 13 głosów „za”, 1 
głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący”./

Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka Pan Ryszard 
Klusek poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 26 września 2014r. Wnioski 
komisji mają odzwierciedlenie w uchwale budżetowej.

Przewodniczący Komisji Statutowej Rady Gminy Dąbrówka Pan Aleksander Załeski 
poinformował, że odbyły się dwa posiedzenia komisji w dniu 17.09.2014 i 3.10.2014r. 
Tematem posiedzeń było opracowanie projektu statutu gminy. Projekt został 
opracowany i na sesji i zgodnie z załączonym projektem uchwały będzie uchwalany.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 

Dąbrówka Pan Aleksander Załęski poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 
12 września 2014r.

Tematem posiedzenia było zaopiniowanie programu ochrony środowiska dla gminy 
Dąbrówka na lata 2014-2017z  perspektywą na lata 2018 -2021.

Przedmiotowy program został zaopiniowany pozytywnie przez członków komisji. 
Rozpatrywany był temat dotyczący kopalni piasku w Sokołówku.

W tej sprawie członkowie komisji wystąpili z rekomendacją do Wójta o przekazanie 

pisma które skierował do Naczelnika Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Starostwa 
Powiatowego w Wołominie i odpowiedź na to pismo inwestorowi w celu ostatecznego 
uzgodnienia trasy wywozu urobku.

Pan Krzysztof Kłębek -  przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka 
poinformował, że w okresie między sesjami komisja odbyła dwa posiedzenia. W dniu w 

19 września 2014r.tematem posiedzenia był: kontrola wydatków na utrzymanie i remonty 

w szkole podstawowej w Guzowatce w 2013r. Członkowie komisji stwierdzili, że 
wykonanie remontów i napraw było zasadne i celowe.
Drugie posiedzenie komisja odbyła w dniu 28 września 2014r.
Tematem posiedzenia komisji było:
- Kontrola wydatków w jednostkach OSP Kuligów, i OSP Dąbrówka.
- Kontrola stanu gminnych nieruchomości.

Odnośnie wydatków na gotowość bojową w 2013 r. przez OSP Kuligów Komisja nie 
wnosi uwag.
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Odnośnie OSP Dąbrówka - wydatki przeznaczone na gotowość bojową w większości 
zostały wydane na zakup umundurowania wyjściowego strażaków. Komisja zwróciła 
uwagę naczelnikowi OSP w Dąbrówce, żeby w następnych latach środki finansowe z 
budżetu gminy przekazywane na gotowość bojową były w większości przekazywane na 
zakup wyposażenia i umundurowania bojowego. Komisja częściowo usprawiedliwia 
zakup umundurowania związanego z obchodami 100-lecia straży.
Odnośnie stanu mienia komunalnego Gminy Dąbrówka dotyczącego nieruchomości 
komisja wniosła uwagę odnośnie budynku mieszkalnego po policji znajdującego się na 
działce nr 7 w Dąbrówce.
Budynek wymaga pilnego zabezpieczenia przed dalszym zniszczeniem i uporządkowania 
działki. Komisja proponuje w budżecie na przyszły rok zarezerwować środki finansowe i 
starać się o dofinansowanie na remont budynku.
Godz. 142"'’ - przewodnicząca obrad ogłasza 20 minutową przerwę.
Godz. 144:i - przewodnicząca rady wznawia obrady i stwierdza, że w obradach 
uczestniczy 13 na stan 15 Radnych.

Ad. 9 Podjęcie uchwał

1) W sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dąbrówka.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIX/301/2014
z dnia 10 października 2014 r.

-j e d n o g ł o ś n i e - / 1 3  głosami „za” przy obecności 13 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Godz. 1455 na obrady po przerwie przybywa radna Pani Edyta Zaręba W obradach 
uczestniczy 14 na 15 Radnych

2) W sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/244/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 

grudnia 2013r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii.

Projekt uchwały został omówiony przez Krystynę Augustyniak pracownika 
Urzędu Gminy.

Do projektu ww. uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIX/3 02/2014
z dnia 10 października 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za” przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



3) w sprawie zmiany uchwały Nr XV/103/2004 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 25 

marca 2004r. w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi położonej 
w miejscowości Cisie -  Gmina Dąbrówka.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Krystynę Augustyniak. Zmiana 
dotyczy długości drogi. Działka o numerze ewidencyjnym 17 stanowi drogę 
znajdującą się w Cisiu ale o długości ok. 1400 m a nie 3200 m jak zostało 
zapisane w uchwale z 2004. Dodatkowo w nowym projekcie uchwały została 
zapisana powierzchnia ewidencyjna.
Prowadząca obrady zapytała czy w ewidencji powiatu droga ta ma powierzchnię 
1400 m. Pani Augustyniak odpowiedziała, że w ewidencji powiatu droga ma 
długość 3200 mb. Następnie głos zabrał Pan Wiesław Mędrzycki, który 
powiedział, że w uchwale rady powiatu nie ma podanego numeru działki tylko 
droga Cisie -  Załubice o długości 3200 mb. Zdaniem prawników powiatu, jeżeli 
gmina nie przejmie pozostałego odcinka drogi, to nie będzie on zaliczony do 
żadnej kategorii dróg.
Nawiązując do wypowiedzi przedmówców Wójt wyjaśnił, że zmiana dotyczy 
długości drogi. Faktyczna działka oznaczona nr 17 ma długość 1400 m a nie 
3200 jak zapisane zostało w uchwale i znajduje się w Cisiu.
Pani Wilkowska Maria powiedziała, że ma wątpliwości odnośnie zapisu w § 1 a 
mianowicie, zmian dokonuje się z dniem 1 maja 2004r. a uchwała będzie 
podejmowana w dniu dzisiejszym.
Pan Załęski Aleksander nawiązując się do wypowiedzi radnego powiatowego 
powiedział, że gmina przekazała powiatowi drogę gminną Kuligów -  Załubice na 
całym odcinku asfaltową a powiat w zamian chce przekazać gminie drogę Cisie -  
Załubice o nawierzchni gruntowej. Taka zmiana nie może dojść do skutku 
ponieważ jest niesprawiedliwa. Pan Załęski za wnioskował, do radnego 
powiatowego aby powiat zabezpieczył w przyszłorocznym budżecie środki na 
położenie asfaltu na całym odcinku drogi Cisie -  Załubice a wówczas nowa rada 
zajmie się sprawą przejęcia całego odcinka drogi.
Po wysłuchaniu wypowiedzi na temat ww. projektu uchwały prowadząca obrady 
zaproponowała aby jeszcze raz przeanalizować ten temat i zgłosiła wniosek:
o zdjęcie z porządku obrad przedmiotowego projektu uchwały.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /14 głosami „za” 
przy obecności 14 Radnych/.

4) W sprawie w sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadań z zakresu 
właściwości Powiatu Wołomińskiego

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.
Prowadząca obrady zapytała o porozumienie z powiatem, które stanowiło 
zawsze załącznik do wcześniej podejmowanych uchwałach.
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zgodnie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 
nie ma obowiązku aby do tego typu uchwał porozumienie zawarte pomiędzy 
organami się wspierającymi stanowiło załącznik do projektu uchwały.
Na następną sesję jeżeli jest taka potrzeba może zostać przedstawione podpisane 
porozumienie zgodnie z podjętymi uchwałami.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIX/303/2014
z dnia 10 października 2014 r.



- j e d n o g ł o ś n i e  -/14 głosami „za” przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

5) W sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie planowanego 

deficytu Gminy Dąbrówka w 2014 roku oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek.

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta i Skarbnika Gminy.

Pan Aleksander Załęski odniósł się do projektu przedmiotowej uchwały i 
powiedział, że jego zdaniem w § 1 brak jest wyrazu „na” pomiędzy wyrazami 

„oraz” a „spłatę”

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że faktycznie brak jest spójnika i przedstawiła 
prawidłowe brzmienie tego paragrafu:

Zaciąga się długoterminowy kredytu w banku krajowym na finansowanie 

planowanego deficytu Gminy Dąbrówka w 2014r. oraz na spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek w wysokości
1 500 000,00 zł.

W takim kształcie prowadząca obrady poddała pod glosowanie projekt uchwały.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka

podjęła Uchwałę Nr XXXIX/304/2014 
z dnia 10 października 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za” przy obecności 14 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

6) W sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2014r.

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2014 został omówiony przez 
Skarbnik Gminy.
Uzasadnienie do przedstawionych zmian stanowi załącznik do uchwały.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIX/305/2014
z dnia 10 października 2014 r.
j e d n o g ł o ś n i e / 1 4  głosami „za” przy obecności 14 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

7) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2014-2021.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy.
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Nawiązując do przedstawionych zmian przewodnicząca obrad powiedziała, że 
na posiedzeniu komisji budżetowo - finansowej postanowiono, że 
przedsięwzięcie pn. Budowa wielofunkcyjnego boiska w Dąbrówce miało 
pozostać tylko pod nieco zmienioną nazwą a mianowicie „Budowa 
wielofunkcyjnego boiska”.
Pani Skarbnik przeprosiła za powstałą pomyłkę i wyjaśniła, że zgodnie z tym 
wnioskiem zostaną zmienione dane w załącznik nr 1 i 2 do przedmiotowej 
uchwały.
W dalszej kolejności prowadząca obrady poddała pod głosowanie o nie usunięcie 
a pozostawienie w wykazie przedsięwzięć zadania - Budowa wielofunkcyjnego 
boiska.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie / 14 głosami „za” 
przy obecności 14 Radnych/
Następnie poddany został pod głosowanie projekt ww. uchwały wraz z wcześniej 
przyjętym wnioskiem.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIX/306/2014
z dnia 10 października 2014 r.
j e d n o g ł o ś n i e / 1 4  głosami ”za” przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

8)W sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego poparcia inicjatywy „Chirurgia 
dziecięca dla Wołomina ”

- w głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIX/307/2014
z dnia 10 października 2014 r.
j e d n o g ł o ś n i e / 1 4  głosami ”za” przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 10 Odczytanie podań do Rady Gminy.

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad i 
podzielone zostały na dwie grupy tj. podania dotyczące przyszłorocznego budżetu które 
zostaną rozpatrzone przy opracowaniu projektu budżetu na 2015r. i sprawy bieżące.

Podania dotyczące budżetu na 2015r.:
Dyrektor, Rada Pedagogiczna, Rada Rodziców Zespołu Szkół w Józefowie o 
zabezpieczenie w budżecie gminy na 2015 r. środków finansowych na zakończenie 
inwestycji, Edward Kryszkiewicz o zabezpiecz środków na budowę mostu za 
oczyszczalnią ścieków, Edward Kryszkiewicz o udrożnienie przepustu znajdującego się 
pod mostem przy ulicy Kościelnej w pobliżu piekarni w Dąbrówce, Edward 
Kryszkiewicz o zainstalowanie dwóch lamp na ulicy Słonecznej, Edward Kryszkiewicz o 
zabezpieczenie środków pieniężnych na wylanie asfaltu na ulicy Sosnowej, Łąkowej, ul. 
Krótkiej, i ul. Kościelnej do p. i ul. Kościuszki do p.

Edward Kryszkiewicz o zabezpieczenie 40.000,00 zł na zakup gruzu 
betonowego na dokończenie budowy drogi prowadzącej do oczyszczalni ścieków, OSP
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Chajęty o przyznanie dotacji w kwocie 25 000,00 zl na naprawę elewacji zewnętrznej 
budynku i wymianę okien, Edyta Zaręba o przyznanie środków na usypanie poboczy 
przy ulicy Wąskiej, Edyta Zaręba o przeprowadzenie remontu przepustu za szkołą, na ul. 
Trakt Napoleoński, Edyta Zaręba o przyznanie funduszy na modernizację nawierzchni 
drogi gminnej łączącej Wszebory od ul. Wąskiej z Karolewem, Edyta Zaręba o 
przyznanie funduszy na utwardzenie nawierzchni drogi gminnej we Wszeborach ul. 
Akacjowa w kierunku p. , Edyta Zaręba o przyznanie funduszy na
utwardzenie drogi gminnej ul. Sosnowa, Edyta Zaręba o zabezpieczenie środków na 
zerwania z dogi Trakt Napoleoński poboczy, Edyta Zaręba o zarezerwowanie środków na 
wyłożenie dwóch progów zwalniających na ulicy Spacerowej, Sołectwo Lasków. O 
zabezpieczenie w budżecie Gminy na 2015r. środków na utwardzenie asfaltem drogi 
łączącej miejscowości Lasków -  Karpin. O zabezpieczenie w budżecie gminy na rok 
2015 środków pieniężnych na zamontowanie lampy przy ul. Niegowskiej, zabezpieczenie 
środków na położenie nakładki asfaltowej na ul. Norwida, Maria Wilkowska -  o 
zaplanowanie i realizacje zadania w postaci boiska wielofunkcyjnego w Guzowatce, 
uwzględnienie w budżecie gminy remontu następujących dróg gminnych: Guzowatka -  
Teodorów, Guzo watka -  Łosie, drogi równoległej do głównej drogi powiatowej, 
Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im Jana Pawła II w Guzowatce o 
zabezpieczenie budżecie gminy środków finansowych na podwyżki dla pracowników 
niepedagogicznych powyżej stopnia inflacji, przekwalifikowanie nauczycieli 
z nauczyciela mianowanego na dyplomowanego oraz dwóch nauczycieli posiadających 
stopień awansu zawodowego nauczyciela stażysty na nauczyciela kontraktowego, 
nagrodę jubileuszowa, wykonanie ogrodzenia i piłko chwytaków na boisku szkolnym, 
wykonanie bezpiecznej nawierzchni na placu zabaw, wykonanie ogrodzenia , remont 
korytarza dolnego, modernizacja instalacji kanalizacyjnej, wykonanie oddzielnego 
przyłącza wodociągowego. Sołectwo Ślężany, o zabezpieczenie w budżecie środków na 
wykonanie brakującego oświetlenia na ul. Rybnej, o zabezpieczenie w budżecie gminy 
środków na położenie nawierzchni asfaltowej na ulicy Wiejskiej w kierunku Kowalichy, 
o zabezpieczenie środków na doposażenie placu zabaw w Ślężanach, radny Bogdan 
Kujawski o zabezpieczenie w budżecie gminy w 2015r. środków na dokończenie budowy 
chodnika do Niepublicznego Przedszkola , zabezpieczenie w budżecie na 2015r. środków 
na remont ulicy Miłej oraz Wesołej poprzez nałożenie nawierzchni asfaltowej, Radna 
Agnieszka Gryglas -  o uwzględnienie, zabezpieczenie i wyodrębnienie w projekcie 
budżetu gminy na 2015r. -  wydatki inwestycyjne środków finansowych na wykonanie 
wodociągu w miejscowości Ludwinów, Radna Agnieszka Gryglas -  o uwzględnienie, 
zabezpieczenie i wyodrębnienie w projekcie budżetu gminy na 2015r,. -  wydatki 
inwestycyjne środków finansowych na wykonanie wodociągu w miejscowości Ostrówek, 
Radna Agnieszka Gryglas -  o uwzględnienie, zabezpieczenie i wyodrębnienie w 
projekcie budżetu gminy na 2015r,. -  wydatki inwestycyjne środków finansowych w 
wysokości 100 000,00 zł na udział gminy w budowie chodnika przy drodze powiatowej 
w miejscowości Sokołówek, Radna Agnieszka Gryglas -  o uwzględnienie, 
zabezpieczenie i wyodrębnienie w projekcie budżetu gminy na 2015r,. -  drogi publiczne
- wydatki inwestycyjne środków finansowych w wysokości 100 000,00 zł na budowę i 
modernizację dróg gminnych na budowę i modernizację dróg gminnych w sołectwie 
Ostrówek, Radna Agnieszka Gryglas -  o uwzględnienie, zabezpieczenie i wyodrębnienie 
w projekcie budżetu gminy na 2015r,. -  wydatki inwestycyjne środków finansowych w 
wysokości 100 000,00 zł na udział gminy w budowie chodnika przy drodze powiatowej 
w miejscowości Ludwinów, Radna Agnieszka Gryglas -  o uwzględnienie, 
zabezpieczenie i wyodrębnienie w projekcie budżetu gminy na 2015r,. - wydatki 
inwestycyjne środków finansowych w wysokości 150 000,00 zł na udział gminy w 
budowie drogi gminnej znajdującej się w miejscowości Ludwinów. Sołtys wsi Karpin o 
zabezpieczenie środków finansowych w budżecie 2015r. na dokończenie budowy drogi 
gminnej Karpin -  Małopole, OSP Ludwinów o zabezpieczenie w budżecie na 2015r. 
środków na docieplenie garażu i pomieszczeń socjalnych w OSP, Mieszkańcy i Sołtys
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wsi Kołaków Mariusz Misztal o zarezerwowanie środków finansowych w budżecie na 
2015r. z przeznaczeniem na budowę linii oświetleniowej oraz naprawę chodnika, Sołtys 
wsi Kolaków o zarezerwowanie środków finansowych budżecie na rok 2015 z 
przeznaczeniem na nakładkę asfaltu na odcinku od posesji nr 47 do posesji 65, Sołectwo 
Stanisławów o zabezpieczenie w budżecie gminy na 2015r. środków na dokończenie 
budowy drogi biegnącej przez wieś Stanisławów, Sołtys wsi Guzowatka o zabezpieczenie 
w budżecie gminy na 2014r. funduszy w wysokości 10 000,00 zł na remont drogi 
gminnej w kierunku Teodorowa, Sołtys wsi Guzowatka o zabezpieczenie w budżecie 
gminy na 2015r. funduszy w wysokości 10 000,00 zł z przeznaczeniem na remont drogi 
gminnej w kierunku Łosia, Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w 
Wołominie o zabezpieczenie w budżecie gminy na 2015r. środków finansowych w 
wysokości 10 000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu naczepy -  cysterny 
na wodę gaśniczą, Zarząd OSP Slężany o zarezerwowanie w budżecie gminy na 2015r. 
środków finansowych w kwocie 50 000,00 zł na dokończenie rozbudowy garażu.

Pisma dotyczące sprawy bieżących:
- Pracownicy Szkoły Podstawowej w Dąbrówce o podwyżkę wynagrodzeń
- Radna Edyta Zaręba i Sołtys wsi Ryk Grzegorz o wymianę bardzo zniszczonych 
znaków drogowych
- Sołtys Mariusz Misztal -  o wymianę istniejącego przystanku autobusowego
- Sołtys Mariusz Misztal -  o podjęcie działań aby w okolicach skrzyżowania wsi 
Kołaków pojawiły się pasy drogowe, lustro drogowe i znak drogowy z ograniczeniem 
prędkości
- Sołtys Mariusz Misztal o podjęcie działań w celu wydania decyzji na usunięcie drzew 
rosnących w pasie drogowym
- Mieszkańcy wsi Marianów -  o zainstalowani progów zwalniających i pasów dla 
pieszych na ulicy Marianowskiej
- Jerzy Kulka -  Sołtys wsi Wola Rasztowska -  2 pisma dotyczące przeprowadzenia 
konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Dąbrówka w sprawie włączenia sołectwa 
Wola Rasztowska do gminy Dąbrówka.
Komendant Główny Policji -  pismo nawiązuje do podjętej uchwały Rady Gminy 
Dąbrówka w sprawie likwidacji punktu przyjęć interesanta w Dąbrówce 
Pani -  pismo do Nadleśnictwa Drewnica w sprawie korzystania
niezgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego z działki o nr 
ewidencyjnym 132 w obrębie Kuligów -  do wiadomości przewodnicząca Rady Gminy.
- Wójt Gminy -  odpowiedź na pismo Pana w sprawie odpłatnego
przejęcia gruntów.
Odnosząc się do przedmiotowego pisma Pan Aleksander Załęski powiedział, że podanie 
zostało rozpatrzone przez komisję rozwoju. Komisja przychyliła się do wniosku aby 
gmina przejęła te działki ponieważ są one położone w pasie planowanych dróg gminnych 
za 1 zł za m . Koszty notarialne ma ponieść Gmina.
Wniosek nie został przegłosowany ponieważ w tej sprawie miała wypowiedzieć się 
komisja budżetowa uzupełniła przewodnicząca obrad.
Wójt nawiązując do przedmiotowego wniosku komisji poinformował, że jego zdaniem 
tylko część z działek (trzy) jest możliwa do wykupienia ponieważ stanowią ciąg 
komunikacyjny.
Pan Załęski zaproponował aby na następną sesję przygotować stosowany projekt 
uchwały w przedmiotowej sprawie.
Pani Justyna Wątorska -  Parzydło powiedziała aby do projektu uchwały zostały 
załączone stosowane mapy.
Wójt odpowiedział, że projekt uchwały zostanie przygotowany wstępnie na wykupienie 
trzech działek, natomiast pozostałe działki zostaną dopisane do przedmiotowej uchwały 
jeżeli będzie taka decyzja radnych. Do projektu uchwały będą dołączone mapy z 
zaznaczonymi działkami.
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- Mazowiecki Urząd Wojewódzki -  pismo z prośbą o rozważenie możliwości 
wystosowania zaproszeń dla polaków ze wschodu.

Ad. 11 Sprawy różne i wolne wnioski.

Wójt poinformował, że do Zakładu Gospodarki Komunalnej wpłynął wniosek o 
udostępnienie pomieszczeń znajdujących się na piętrze w ośrodku zdrowia w Kuligowie. 
Firma która chce wydzierżawić pomieszczenia planuje świadczyć w nich zabiegi 
rehabilitacyjne w ramach NFZ. Aktualnie pomieszczenia zajmuje biblioteka społeczna, z 
której usług korzysta wielu mieszkańców. Wójt zwrócił się do przedstawicieli 13 
miejscowości które leżą w obrębie ośrodka zdrowia w Kuligowie o zajęcie stanowiska 
w ww. temacie.
Pan Aleksandr Załęski powiedział, że w przypadku świadczenia usług rehabilitacyjnych 
w ramach funduszu priorytetem powinna być rehabilitacja. Co zaś się tyczy biblioteki to 
należy czynić starania o znaleźnie pomieszczeń do których mogłaby zostać 
przemieszczona.
Po przedyskutowaniu powyższego tematu wszyscy zebrani opowiedzieli się za tym, aby 
w ośrodku zdrowia w Kuligowie świadczone były usługi rehabilitacyjne.

Wójt poinformował, że OSP w Chajętach zdobyła pierwsze miejsce w powiecie w 
konkursie starych sikawek. Ponadto z końcem miesiąca zostanie uruchomiony kurs 
autobusowy na odcinku 35 km o godz. 22 30 z Radzymina. Odnośnie przystąpienia do 
opracowania miejscowego planu dla kolejnych miejscowości Ludwinów, Ostrówek, 
Sokołówek, Kuligów, Czarnów, Jozefów, Cisie i Stasiopole Wójt zaproponował, aby na 
kolejną sesje przygotować dwa projekty uchwał. Pierwsza uchwała dotycząca Obszaru 
Natura 2000 i terenów zalewowych, gdzie procedura uchwalenia planu dla tych terenów 
będzie długotrwała i druga uchwała która będzie zawierała pozostałe miejscowości 
zawarte we wniosku komisji.
Przed podjęciem przedmiotowych uchwał musi zostać dokonana prze urbanistę ocena o 
obszar Natura 2000. Obecnie zgodnie z nowymi przepisami każda zmiana planu wymaga 
opinii komisji urbanistycznej i taka komisja zostanie powołana powiedział Wójt.

Pani Malinowska Barbara prosiła o ustawienie znaku ograniczenia prędkości na ulicę 
Cicha i Kwiatową, obcięcie gałęzi na łuku w Józefowie. Poruszyła spraw wyorania rowu 
przez Pana Odnośnie wyoranego rowu - sprawą zajmuje się mecenas i ma
zostać ona przekazana do sądu o naruszenie prawa posiadania, na obcięcie gałęzi nie 
wyraził zgody właściciel nieruchomości odpowiedział Zastępca Wójta.

Pan Tadeusz Ziółkowski po raz kolejny podniósł temat związany z naprawa chodnika w 
Chajętach.
Pan Marcinkiewicz Andrzej -  naprawa mostu na drodze do Łosie, obcięcie gałęzi przy 
szkole w Guzowatce.
Pani Matak Anna -  prosiła o dokończenie wycinki krzewów na drodze w Chruścielach. 
Pani Ziółkowska Helena zabrała glos odnośnie trwającej budowy wodociągu. Stwierdziła 
że ci którzy chcieli mieć wodociąg nie są ujęci w projekcie a ci którzy nie byli 
zainteresowani tą inwestycją są ujęcie. Prosiła aby przy następnych inwestycjach nie 
miały miejsca takie sytuacje. Odnosząc się do wycinki krzewów Zastępca Wójta 
poinformował, że zostanie to zrobione. Następnie głos zabrał Wójt który udzielił 
odpowiedzi odnośnie wodociągu w Laskowie. Firma która wykonywała projekt była 
kolejną i miała mało czasu na wykonanie projektu z uwagi na termin złożenia wniosku na 
dofinansowanie, ale zawsze jest tak, że ludzie nie są zainteresowani daną inwestycją w 
czasie projektowania a dopiero podczas jej realizacji.
Odnośnie remontu chodnika Wójt powiedział, że został on wybudowany 8 lat temu, okres 
gwarancyjny dawno minął a ponadto jest on przy drodze powiatowej. Remont tego
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chodnika został wyceniony na 8000 zł. Prowadzone były rozmowy z Wydziałem 
Inwestycji i Drogownictwa ale bez odzewu. Sołtys powiedział, że jego zdaniem remont 
będzie kosztował ok. 2 000 zł.
Wójt stwierdził, że jeśli znajdzie się wykonawca za 2 000 zł, to takie środki się znajdą i 
remont zostanie wykonany.

Ad. 12

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka 
zamknęła obrady XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrówka, dziękując obecnym za udział w 
posiedzeniu.
Na tym protokół zakończono.

Sekretarz obrad 

Aleksander Załęski

Przewodnicząca obrad

C & b u fjW
mgr Agnieszka Gryglas

Protokołowała


